
 

Referat DCH bestyrelsesmøde 25-02-2025 

Til stede: Lene, Connie, Lena, Wendy, Mitzi, Frida, Kristina, Pouline, Nina 

Fraværende:  

 

• Siden sidst 

Der er bestilt til Bestyrelsesarrangement 

Kommunen har sat skilte op ved indgangene til hundefælleden. 

Frida har renskrevet ”Hvem-gør-hvad” listen, den blev revideret, og 

udsendes på mail. 

Der er købt reoler, som er sat op i det ”tomme hjørne” 

• Økonomi 

Vi har fået sponsor kr. fra OK. 

Vi har 50-års jubilæum om 2 år, så vi skal lige tænke et arrangement ind i 

planerne. 

• Snak om betaling til instruktør, Wendy skal til møde 

Vores holdning er ikke ændret, vi holder på, at det er frivilligt arbejde. 

• Dato for træner-/bestyrelsesmøde 

8. april 18.00 

• Arbejdsweekend 

Til efteråret 

• Evt. 

Der mangler direkte kommunikation til dem, der tager 

instruktøruddannelsen, der kommunikeres på FB og andre medier. 

Hele bestyrelsen skal underskrive regnskabet der sendes til kommunen. 

Dirigent og formand skal underskrive referatet. Husk til næste år. 

Connie foreslår at vi søger sponsorer. Vi vender tilbage til det næste møde, 

hvor vi hver især har overvejet hvem vi kan spørge. 

Lene undersøger muligheden for at opsætte lys på hvalpebanen. Må kun 

kunne tændes inde fra klubhuset. 

Næste møde 22. april kl. 18.30. 

 

25-02-25/Nina 


